
SIUMUT INATSISARTUNI ILAASORTAATITAT / 
LANDSTINGSGRUPPEN

                    05. august 2011

I henhold til § 37 i forretningsorden for Inatsisartut, fremkommer jeg med følgende spørgsmål til 
Naalakkersuisut:

Spørgsmål til Naalakkersuisut:

1. Hvor længe er en koncession gældende til eksport af vand og hvor længe kan den oprethol-
des selvom der ikke er nogen aktivitet? 

2. Er det Naalakkersuisuts opfattelse, at reglerne omkring koncessionsafgifter virker hæm-
mende for vandeksport fra Grønland? 

3. Har Naalakkersuisut planer om at ændre på afgifterne? 

Begrundelse:
Under mit  besøg i Qeqertarsuaq for nyligt kunne jeg konstatere,  at  der ikke var meget  gang i  
produktionen af grønlandsk kildevand.

Idet aktiviteten i Qeqertarsuaq var meget lav, er det indlysende at man kan øge beskæftigelsen ved 
at få gang i produktion af drikkevand. 

Akitsinnguaq Olsen, Siumut
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